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1. Mötets öppnande.  

Mötets arrangör, Furas ordförande SM2OAE/Tomas hälsade alla välkomna och 

öppnade mötet 10.15. Mötet inleddes med en tyst minut för de radioamatörer som 

avlidit sedan föregående distriktsmöte 2019. 

  

2. Val av mötesledamöter, ordförande, sekreterare samt två justerare. 

Mötet valde följande ledamöter. 

Ordförande, SM2OAE/Tomas, sekreterare, SM2DCU/Olof 

Justerare, SM2UVU/Niklas och SM2SXI/Jan.  

 

3. Mötets behöriga utlysande  

Utlysandet och kallelse godkändes av mötet. 

 

4. Dagordningens fastställande 

Dagordningen fastställdes av mötet.  

Antal deltagare från distriktets klubbar var 27 varav 24 med amatörsignal. 

 

5. Föregående mötesprotokoll. 

Föregående protokoll från mötet i Luleå den 23 mars 2019 lästes upp av ordförande. 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

6. Distriktsstyrelsen och dess organ.  

SM2DCU ställde en fråga angående distriktets organ, distriktskassan. SM2PYN/Bosse 

redogjorde utförligt om tillkomsten och ändamålet med distriktskassan. Mötet 

diskuterade distriktskassans nuvarande betydelse. Intäkterna till kassan härrör från ett 

idag historiskt distriktslotteri, finansierat av generösa sponsorer som inte längre finns 

kvar. SM2CEW föreslog att distriktskassan avvecklas. Mötet beslutade enligt förslaget. 

Av distriktskassans stadgar framgår, att beslut skall fattas även vid nästa distriktsmöte.  

 

7. Distriktskassan  

Behållning 3 221,81 kr, vilket är oförändrat sedan distriktsmötet 2017.  

Kostnad för förmiddagsfika på Burträsk Värdshus, 1 534 kr tas från distriktskassan.  

Fura sponsrade fika vid det efterföljande studiebesöket hos Micke på SJ2W.  
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8. Rapport från distriktet.  

Tidigare avgångna DL2, SM2UVU hade ingenting att rapportera. 

 

9. Bulletinverksamheten.  

SM2PYN, HF bulletinansvarig redovisade att medeltalet incheckade varit 40, varav 

75% är SM, övriga 25% är LA och OH stationer. Under det senaste året har Aurora 

påverkat antalet incheckade. SM2PYN anser att bulletinen är viktig för att sprida 

information. Speciellt då många av de incheckande inte hörs på banden under övrig tid. 

SM2PYN önskade även att en tilltänkt distriktsledare bör vara aktiv. Detta för att kunna 

förmedla information inom distriktet. Mötet visade därefter sin stora uppskattning till 

Bosse. Han fick en stor applåd för sina många år som en utmärkt bulletinuppläsare. 

 

10. QSL service. 

SA2APO/Håkan, SL2ZZU sorterar och distribuerar till distriktets klubbar. Verksamheten 

fungerar generellt sett bra. SM2CEW och SM2UVU påminner dock om vikten, att inom 

rimlig tid distribuera inkomna QSL. Flera av medlemmarna väntar ivrigt på att få sina 

QSL då SSA QSL-ansvarig numera informerar om när QSL skickas ut till distrikten.  

 

11. Övriga rapporter, från klubbar, funktionärer m.fl. 

SK2GJ, Kiruna Radioklubb. Ingen representant eller information. 

SK2TP, GEMARK Gellivare-Malmberget. Ingen representant eller information. 

SK2HG, Kalix Radioklubb. SM2CEW informerade att föreningen har förlorat sin 

klubblokal eftersom försvaret har behov av lokalen. Mast och antenner är kvar, planer 

finns på en egen teknik-bod. SM2CEW kommenterade, - att det är tungt för SK2HG att 

inte ha en egen klubblokal. 

SL2ZZU, Luleå- och Bodenamatörer träffas i FRO lokalen en gång i veckan. 

SK2AZ, PARK, Piteå Amatörradio Klubb. Fick tillgång till en ny klubblokal 2019 men 

har på grund av pandemin inte riktigt kommit igång. Medlemmar har hållit igång 2 m 

repeatern och planerar nu för en ny 70 cm repeater. Ca 20 medlemmar i klubben. 

SK2AU, SKRA, Skellefteå Radio Amatörer. Ordförande SM2PDT/Per informerade 

om att medlemmar träffats via Jitsi under pandemin. 30 medlemmar. Aktiviteter, träffar 

tisdagar i klubblokalen. Antennmasten, en lyktstolpe är ersatt av en fackverksmast.  

Micke SM2WMV har satt upp en SVXLink länk på Vitberget. Radioloppisen den 20 

augusti i Skelleftehamn var välbesökt. Besökarna fick besvara en fråga om loppisens 
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plats framöver. Svaren visade på en fortsättning i Folkets hus, Skelleftehamn. 

SK2VY – Storuman Tärnaby. SM2JDU/Ulf informerar att SM2NLD/Thomas sporadiskt 

är QRV. Eventuellt är det ett pågående SVXLink projekt med SM2VSD/Jonas. 

SK2IV – Vilhelmina Radio Amatörer. SM2JDU informerar. Ingen aktivitet. Det finns 

pengar kvar på kontot. Dessa kan inte användas då styrelse för SK2IV saknas. 

SK2LY – LYRA, Lycksele Radio Amatörer. SM2JDU. Få medlemmar. Lyra har en 

färdig repeater med SVXLink som är QRT. Anledningen är att repeatern fortfarande 

saknar ett bra QTH som dessutom bör vara billigt! 

SK2AT – FURA, För. Umeå Radio Amatörer. SM2OAE. 97 medlemmar. Låg aktivitet 

under pandemiåren. Klubbkvällar tisdagar och torsdagar. Pågående teorikurs för 13 

deltagare i klubblokalen och via Jitsi webb. Fura var ansvarig för säkerhetssambandet 

vid Rally Sweden med 53 deltagande amatörer. Fura kommer även att ansvara för 

säkerhetssambandet för Rally Sweden februari 2023.  

Fura driver tre 2m FM repeatrar. Utöver dessa även en 70 cm repeater med SVXLink. 

Dessutom D-Star på 2m och DMR på 70cm. Slutligen två fyrar, för 2m och 23 cm. 

 

12. Motioner och propositioner inför SSA årsmöte. 

Inga inkomna fanns att behandla.  

 

13. Utbildnings- och rekryteringsfrågor.  

SM2OAE informerade om SSA:s arbete med frågebank och kommande provförrättning 

digitalt. SSA har en uppsättning med läsplattor för provförrättning. Utrustningen för 

digitala prov skall testas under december. Digitala prov beräknas införas under 2023.  

Den 23 november har SSA information via webb om den nya digitala provförrättningen. 

SSA kommer även att erbjuda utbildning till nya provförrättare.  

Distriktet har idag endast SM2CEV/Karl-Erik av SSA auktoriserad provförrättare. 

SM2GSR/Björn, avser att ansöka om auktorisation som provförrättare för Västerbotten. 

 

14. Val av distriktets valberedning.  

Distriktet saknar för närvarande valberedning och distriktsledare. Uppmaningen inför 

distriktsmötet till föreningarna, om förslag till distriktsledare förblev obesvarad.  

Några namn föreslogs vid mötet, de tackade dock nej. SM2CEW föreslog därför att 

mötet i första hand skall välja en valberedning som kan sondera kandidat(er) till 

distriktsledare. Efter att mötet gett föreslag på några namn, så accepterade SM2PDT 
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(sammankallande) och SM2PYN det viktiga förtroendeuppdraget. SM2PYN ställde 

frågan. När förväntas valberedningen vara klar? Han föreslog själv 15 februari 2023. 

Ett datum som beslutades av mötet. Nu löste sig även frågan om ny distriktsledare. 

SM2OAE erbjöd sig då att anta förtroendeuppdraget som tillförordnad distriktsledare.  

Mötet valde därmed SM2OAE fram till nästa års distriktsmöte. 

 

15. Övriga frågor 

SA2RRY/Mattias frågade. Varför saknas SSA-bulletinen via WinLink sedan en tid? 

Mötet kunde inte ge något svar. Frågan blev, om det är en SSA hanterad funktion? 

SM2EKA/Rune informerade om Rally Sweden och behovet av radioamatörer och 

säkerhetsvakter inför det kommande säkerhetssambandet andra helgen i februari.   

 

16. Nästa distriktsmöte 

Lördag 18 mars 2023. Arrangör SK2AU, SM2PDT 

Val av distriktsledare fyllnadsval 1 år. (Anmärkning: Ordinarie val sker på två år vid 

jämna år, allt enligt SSA stadgar.) SM2DCU föreslog att återinföra två distriktsmöten 

per år. Lämpligen ett fysiskt möte och ett digitalt möte. Mötet beslutade enligt förslaget.  

 

17. Mötets avslutande 

SM2OAE tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 11.57. Dagen fortsatte med 

en gemensam lunch på Burträsk Värdshus innan studiebesöket på SJ2W. 

 

Burträsk 2022-11-12 

 

 
…………………………………………... …………………………………………... 
Olof Lööf, SM2DCU Tomas Thelberg, SM2OAE 
  
 
 
Protokollet justeras: 
 
 
 
 
…………………………………………... …………………………………………... 
Niklas Lind, SM2UVU Jan Johansson, SM2SXI 
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